

卫理公会以萨迦守望者 2-8/5/2024
五月第一个星期的祷告事项

A. 世界

1. 为广州祷告，求主怜悯，政府有效支援，人民合力抗灾。
<https://rb.gy/iiztpu>
2. 为全球经济祷告，各业创新向上，取得稳定和持续发展。

B. 国家

1. 为诸领导者祷告，有智慧和正直的心执政，以致利国惠民。
2. 为杯葛风波祷告，求主帮助人民理智回应，勿极端主义化。

C. 教会

1. 为合一敬拜祷告，不分种族，在主爱中连接，赞美上主。
2. 为关怀行动祷告，主动问候、给予鼓励、安慰、帮助等。

D. 家庭

1. 为家庭和睦祷告，学习以圣经原则相待，活出爱的生命。
2. 为情绪处理祷告，学习坦诚沟通，耐心聆听、温柔回应。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 2-8/5/2024

Prayer items 1st week of May

A. World

1. Pray for Guangzhou, asking for the Lord's mercy, effective support from the government, and the collective efforts of the people to combat disasters.
<https://rb.gy/ru866b>
2. Pray for global economy, for innovation and progress in all industries, achieving stability and sustainable development.

B. Nation

1. Pray for all leaders to govern with wisdom and integrity, benefiting the nation and its people.
2. Pray for calm and rational responses against boycott turmoil, that people may avoid extremism.

C. Church

1. Pray for united worship, regardless of race, to connect in the love of the Lord and praise Him.
2. Pray for acts of care, to initiate greetings, offer encouragement, comfort and assistance.

D. Family

1. Pray for family harmony, learn to treat each other according to biblical principles, and live a life of love.
2. Pray for emotional management, learn to communicate openly, listen patiently, and respond gently.

Isakhar Pengawal Methodist 2-8/5/2024

Doa minggu pertama Mei

A. Dunia

1. Doakan untuk Guangzhou, memohon belas kasihan Tuhan, sokongan kerajaan yang berkesan, dan kesatuan rakyat dalam usaha bantuan bencana. <https://rb.gy/q4rmny>
2. Doakan untuk ekonomi global, agar semua sektor berinovasi dan maju, mencapai kestabilan dan pembangunan yang berterusan.

B. Negara

1. Berdoa agar semua pemimpin memerintah dengan bijaksana dan berintegriti untuk kepentingan dan kesejahteraan negara.
2. Berdoa agar ketenangan dan respons rasional di tengah-tengah kerusuhan boikot, agar masyarakat tidak menerapkan ekstremisme.

C. Gereja

1. Berdoa untuk ibadah yang bersatu, melampaui perbezaan kaum, bersatu dalam kasih Tuhan, memuji Allah Yang Maha Kuasa.
2. Berdoa untuk tindakan prihatin, dengan aktif menyapa, memberikan dorongan, penyelesaian, bantuan, dan lain-lain.

D. Keluarga

1. Berdoa untuk keharmonian keluarga, belajar untuk bertindak sesuai dengan prinsip-prinsip Alkitab dan menjalani kehidupan yang penuh kasih.
2. Berdoa untuk pemprosesan emosi, belajar berkomunikasi secara terbuka, mendengar dengan sabar, dan merespons dengan lemah-lembut.